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Bilagor 

1. Skrivelse om utomhusbad på gräsytan mellan Rinkeby och Tensta. 

 

Sammanfattning  

Miljöpartiet, representerat av Awad Hersi, Derya Uzel, Tomas Beer, Stephan 

Gullberg, har inkommit med en skrivelse om utomhusbad på gräsytan mellan 

Rinkeby och Tensta. Förvaltningen ser positivt på initiativ som tas för att förbättra 

för invånarna i Järva. Vision Järva anger att för att öka tillgängligheten i 

friområdets mer centrala delar kan ett aktivitetsstråk utvecklas och i samband med 

det anges olika attraktioner bland annat utomhusbad. Diskussionen om 

utomhusbad har redan lyfts ett flertal gånger på möten med skilda förvaltningar 

utan att någon förvaltning eller bolag har kommit med ett konkret förslag.  

 

Driftskostnaderna är en stor kostnad för ett utomhusbad och det krävs ett underlag 

av många som betalar för att besöka badet för att finansiera driften.  
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Ärendet  

Miljöpartiet, representerat av Awad Hersi, Derya Uzel, Tomas Beer, Stephan 

Gullberg, har inkommit med en skrivelse om utomhusbad på gräsytan mellan 

Rinkeby och Tensta. Enligt skrivelsen finns det en bred enighet i staden om att 

Järvabor och staden vill ha ett utomhusbad.  

 

Förslaget är att badet ska placeras i grönområdet mellan Rinkebydalen och 

Spångadalen där många människor rör sig på somrarna. Det skulle också ge jobb i 

form av glasskiosker, caféverksamhet, badvakter etc.  

 

Ett starkt skäl för utomhusbad är att barnfamiljer inte åker på semester i samma 

utsträckning som andra föräldrar pga av ekonomiska skäl.  

 

I skrivelsen uppmanas förvaltningen att vidare utreda förslaget och inleda en 

diskussion med övriga berörda förvaltningar för att kunna genomföra förslaget.  

Ärendets beredning 

Förslaget är berett av strategiska staben.  

Förvaltningens förslag 

Förvaltningen ser positivt på initiativ som tas för att förbättra för invånarna i 

Järva. Vision Järva anger att för att öka tillgängligheten i friområdets mer centrala 

delar kan ett aktivitetsstråk utvecklas och i samband med det anges olika 

attraktioner bland annat utomhusbad. Vision Järva anger att för att öka 

tillgängligheten i friområdets mer centrala delar kan ett aktivitetsstråk utvecklas 

och i samband med det anges olika attraktioner bland annat utomhusbad. 

Diskussionen om utomhusbad på olika platser på Järva bland annat Eggeby gård, 

har lyfts ett flertal gånger på möten med skilda förvaltningar utan att någon 

förvaltning eller bolag har kommit med ett konkret förslag.  

 

Driftskostnaderna är en stor kostnad för ett utomhusbad och det krävs ett underlag 

av många som betalar för att besöka badet för att finansiera driften.  

 

Då utomhusbadet är en del av olika förslag kring Vision Järva kan frågan lyftas 

igen i samband med fortsatta förslag på utveckling i Järva i den områdesgrupp från 

stadsbyggnadskontoret och exploateringskontoret som ansvarar för Järva.  

 


